
S a k  3: Årsmelding 2022 

Hva har  skjedd s is te  året: 
2022har vært et ganske rolige år. Vi har hatt noe øket oppmøte, Men vi har ikke nådd opp til det 
fremmøtet som vi hadde før Covid. 
Vi har smått om s e n  startet litt på nye Aksdal. Endeplater er klare for tilskjæring. 
Pe r  Einar jobber jevnt og trutt med findetaljeringen av anlegget. 

Klubbens styre har i 2022 bestått av formann Arild Austad, Kjetil Sørlund, Pe r  Einar Oreberg, 
Bjørn Hisdal og Kurt Andre Fransson. Med Eric Bergthun som vara 

Medlemsmøter. 
Klubben har vært open hver tirsdag hele året 
Romhjulsmøtet hadde vi i år hos Kjetil Sørlund 

Arrangementer/turer. 
Intet å melde. 

For å få opp aktiviteten i klubben ønsker vi å arrangere en klubbtur 2023. 
Tidlig sommer eller tidlig høst. Mulige steder er Flåmsbanen, Setesdalsbanen, Krøderbanen mm. 2 eller 3 
dager i forbindelse med helg. Alle forslag/innspill i saken mottas med takk. 

Anlegget. 
En del av modulene er satt  opp til et kjørbart anlegg med Bleikmyr og Aksdal st. 
Nordheim er byttet ut med Wassbrekke for å få golvplass til bygging. 
Anlegget kjøres med stillverk på PC og dataskjerm, og Rocos trådløse kjørekontroller. 

Leieforholdet med Ungdomslaget. 
Leieavtalen med Torvastad KFUM/KFUK medfører at vi betaler 1250 kroner måneden i husleie. 
Øket fra 1000 til 1250 kr i 2021. 

Økonomien. 
Trass i husleia på Torvastad anses økonomien ved årets utgang som bra. 
Men vi går  med underskudd. Det har ikke vært noen store investeringer i 2020-2021. 

For styret i HMjK 

Arild Auestad 

Det gjøres oppmerksom på at kun de som har betalt medlemskontingenten for 2023 har 
stemmerett og kan velges til verv i styret. Det er for øvrig mulig å betale kontingenten 
kontant eller med Vipps i forkant av årsmøtet. 


